
Möte HBF 
Steninge 

2023-12-05 
 

Närvarande: Jan Werdelin, Ulf Josefsson, Ingela Gunnarsson, Stefan Larsen,  
Joakim Andersson, Patrik Andersson, Camilla Andersson och Annette Johansson 
   

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
  Jan öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
  Speciellt välkomna till Ulf Carlsson, Gunilla Torkelsson samt Yvonne Martinsson  
  från valberedningen. Samt Sandra Granfeldt, vår representant i SBF. 
 
§2 Val av ersättare som ordinarie till dagens möte 

Ulf Josefsson valdes in som ordinarie ledamot till dagens möte 
 
§ 3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 
  Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna 
 
§ 5 Rapporter 
 
  a. SvBF   
  Anmälan till TSYA. Patrik har skickat in anmälan av våra kandidater.   
   

 b. Serie / Tävling 
 

Hallandsserien fungerar jättebra :) Nivån på hcp osv. 😊 
Ulf J gör ett fantastiskt jobb med att få ihop serien i systemet.  
 
DM är placerade enligt bilaga. 
 
Silvertävlingar spelas i Varberg 24-05-25 
 
c. Utbildning 
 
Det efterfrågas en TUG-utbilning 
Mötet beslutar att vi ser över behovet av TUG-utbildning. 
En i Kungsbacka efter nyår är under planeringsstadiet. 
 
d.  Ekonomi 
Falkenbergskontot    110 929:- 
Föreningskontot     94 989:-  
”Ungdomskortet”       3 225:-  
Kassan        5 381:- 
 
Ingela ordnar med ett Swishkonto. 
 
e. Ungdom 
Ungdomskommitté, Stefan Larsen, Patrik Andersson och Christian Skoglund 
Stefan Larsen tillsammans med representanter från hallarna har haft sitt första 
möte den 25/10. 
Ett mycket bra och givande möte med följande deltagare: 



John Gustavsson, Hylte 
Johanna Runberg, Falkenberg 
Robert Dalskår, Getinge 
Nicke Liljeblad, Varberg 
Fredrik Vähäniitty, Kungsbacka 
Stefan Larsen, HBF 
Patrik Andersson, HBF 
Christian Skoglund, HBF 
 

Ett tips till hallarna/föreningarna är att söka pengar till Strikejakten 😊   
 

  f. Parabowling 
  Vi har fortfarande en vakant plats i styrelsen för en Para-ansvarig. 
  Mötet beslutar att Para-DM spelas på respektive hemmahall.  

  Allt för att fler skall kunna vara med och spela 😊 
  Para-DM startar den 1/1-2024 
    
 
§ 6 Beslutsfrågor 

 
 

§ 7  Ärenden / Övriga frågor 
 
a  Mötet beslutar att bifogad DM-kalender gäller för säsongen 2023-2024 
  DM läggs upp i verksamhetsplanen.   
 
b.  Hemsidan, skicka kontaktuppgifter på Era styrelser så att vi har rätt 
  uppgifter. 
 
 c. Ulf J har lämnat in allt tidigare material till Arkiv i Halland. 
  
 
§ 8  Verksamhetsberättelse 

 
Inget 
  
 

§ 9 Nästa möte 
  Styrelseförslag: 
   
  25/1    Björkäng 
  23/4    Björkäng 
  30/5    Årsmöte, alt torsdag 13/6 Motel Björkäng (JW ordnar)  
 
  
§ 10 Mötet avslutas  
 Jan tackade alla och avslutade mötet 
  Därefter bjöds deltagarna på ett fantastiskt gott Julbord  
 

 
 

   
  _________________________ ____________________ 
  Ordf. Jan Werdelin  Sekr. Annette Johansson 

 
 


